

Title (en)

GRILL FOR ROASTING, MAKING TOASTS OR WARMING UP.

Title (de)

GRILLROST ZUM GRILLIEREN, BRATEN, TOASTEN UND ERWÄRMEN.

Title (fr)

GRILL POUR ROTIR, FAIRE DES TOASTS OU RECHAUFFER.

Publication

**EP 0020425 A1 19810107 (DE)**

Application

**EP 79901201 A 19800422**

Priority

- CH 402479 A 19790430
- CH 1038278 A 19781006

Abstract (en)

[origin: WO8000654A1] The grill for roasting, warming up or making toasts working on charcoal, gas or electricity or another appropriate fuel is different from those used hitherto in that the liquids such as oil, grease, juice or marinade are collected and removed away from the heat source. For this purpose, under each support (10) on which the object to be grilled lies, collecting and evacuation elements (7) as well as canals (11) are arranged. Openings (12) for the passage of the heat are arranged between the collecting and evacuation elements and the canals which cover them so that the heat from the heat source located underneath may flow the object to be grilled. By slightly inclining the grill, the collected liquid may be recovered, through the canal (11) into a collecting container (8) located at a distance from the heat source (3).

Abstract (fr)

Le grill pour rotir rechauffer ou faire des toasts fonctionnant avec charbon de bois, gaz ou electricite ou encore un autre combustible approprié se différencie de ceux utilisés jusqu'ici en ce que les liquides comme l'huile, la graisse, le jus ou la marinade sont captes et éloignés de la source de chaleur. Dans ce but on dispose sous chaque support (10) sur lequel repose l'objet que l'on grille, des éléments de captage et d'évacuation (7) ainsi que des canaux (11). Des ouvertures (12) pour le passage de la chaleur sont disposées entre les éléments de captage et d'évacuation et les canaux et sont recouvertes par ceux-ci de manière que la chaleur provenant de la source de chaleur située en dessous puisse s'écouler vers l'objet à griller. En penchent légèrement le grill on peut recueillir le liquide capté, à travers le canal (11) dans un récipient de captage (8) se trouvant éloigné de la source de chaleur (3).

IPC 1-7

**A47J 37/06**

IPC 8 full level

**A47J 37/06** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47J 37/067** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT CH FR GB LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8000654 A1 19800417; EP 0020425 A1 19810107**

DOCDB simple family (application)

**CH 7900130 W 19791005; EP 79901201 A 19800422**